
Saksprotokoll i Oppvekstutvalget - 25.09.2018  
 
Behandling: 
 
Økonomisjef Ørjan Dahl orienterte om Økonomi- og handlingsplanen og det utfordringsbildet vi 
ser framover.  
Vanvikan og Stadsbygd skoler foreslås ferdigstilt i 2023. Det vil kreve økte inntekter for å 
realisere disse utbyggingsplanene. Erfaringer med de nybyggene vi har i kommunen viser at 
energiutgiftene går ned, men at det er vanskelig å se driftsbesparelser i regnskapene til bygg 
og eiendom på f.eks. renhold og vedlikehold etter nybygg.  
  
Renteutgiftene vil øke når rentene stiger. De finansinntektene vi har demper for de økte 
renteinntektene. Når renten på lån går opp, vil også fondsavkastningen øke. Men etter 
kommunesammenslåingen utgjør ikke finansinntektene våre en så stor andel av 
finansutgiftene, som det de gjorde i Rissa kommune alene.  
 
Eiendomsskatt på 2 promille vil kunne dekke utgiftene på lånene til de to nye skolene som skal 
bygges. Hvis det foreligger et vedtak om innføring av eiendomsskatt, kan bygging av 
Stadsbygd skole iverksettes umiddelbart.  
  
Forslag fra leder Aud Dagmar Ramdal (SP):  
  
Forslag til økonomi og handlingsplan 2019-2022 tas til etterretning.  
  
Enstemmig vedtatt. 
  
  
Oppvekstutvalgets forslag til vedtak: 
 
Forslag til økonomi og handlingsplan 2019-2022 tas til etterretning. 
 


